
Evaluatie KVS Luminosity Beach Festival 
23 – 26 juni 2022 
 
 
De week na het Luminosity Beach Festival is er een enquête onder de bewoners van KVS 
gehouden. 92 mensen hebben deze enquête ingevuld. (Wat niet wil zeggen dat dit eigenaren zijn 
geweest van 92 verschillende huisjes aangezien theoretisch er ook meerdere inwoners van 1 
huisje de enquête hebben kunnen invullen). De enquête was anoniem en had tot doel een zo’n 
breed en objectief mogelijk beeld te krijgen van de ervaringen van de bewoners van KVS. KVA 
heeft ook een evaluatie gehouden en gezamenlijk gaan wij het gesprek aan met de gemeente en 
de organisatie van Luminosity. Het doel van dit gesprek is om samen te bekijken hoe de overlast 
zo min mogelijk kan zijn in de toekomst. Waarbij natuurlijk de meest optimale manier om overlast 
te beperken is om het festival ergens anders of op een ander moment te organiseren. Inzetten op 
het hoogst mogelijke. Maar het allerbelangrijkste is om met elkaar in gesprek te zijn en blijven. 
 
Hierbij de resultaten van de evaluatie. De opsommingen bij de open vragen zijn samenvattingen 
uit alle antwoorden. Ze staan niet in volgorde van belangrijkheid of meeste genoemd.  
 
Uitkomsten enquête: 

 

 
 
 



 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
  



Zo ja, wat is de overlast die je ervaren hebt? 
 

1. Geluidsoverlast 
2. Parkeeroverlast 
3. Gevaarlijke situatie bij F4 
4. Opbouw via F4 
5. Afbouw via F4 
6. Groot vrachtverkeer  
7. ’S nachts doorwerken en om 07.00 uur ’s ochtends al beginnen 
8. Harde bas in de muziek 
9. Campers op de boulevard 
10. Stank van diesel 
11. Urinelucht van de toiletten 
12. Mensen die door het duin liepen 
13. De soundcheck 
14. Wildplassers (boven en beneden) 
15. Klapperende zeilen aan de hekken 
16. Doordat alles open stond bij F4 kwamen er veel mensen met honden deze afrit af. Deze 

honden liepen los en kwamen in de huisjes. 

 
 
 

 



 
 

 
 
Zo ja, wat is je compliment? 
 

1. Gratis kaartjes voor omwonenden 
2. Goed georganiseerd 
3. Veel controle in het kamp en mensen die het kamp in wilde komen 
4. Knap hoe ze het voor elkaar kregen zo weinig geluid te produceren 
5. Openheid/bereikbaarheid van de organisatie. 
6. Om 00.00 uur was het stil 
7. Weinig overlast na het evenement 
8. De poging die er vanuit de organisatie gedaan is om strandbewoners te informeren en 

te betrekken 
9. Goede sfeer op en rondom het terrein 
10. Snelle opvolging op klachten 



 
 

 
 
 

 
 
 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Wat zijn jouw evaluatiepunten voor Luminosity? 
 

1. Minder parkeerplekken gebruiken, was niet nodig 
2. De slagboom aan de kant van F2 pas op de start van het evenement weghalen, eerder 

was niet nodig. (scheelt een hoop campers)  
3. F4 niet meer gebruiken voor de op- en afbouw. 
4. Plan dit festival voor of na het seizoen 
5. Hek (met beveiliger) boven aan F3 
6. Meer plasgelegenheid op de boulevard 
7. Meer fietsenstallingen op de boulevard 
8. Rekening houden met start- en eindtijden op- en afbouw. 
9. Compensatie voor bewoners 
10. Te groot feest voor deze locatie 
11. Eerder overleg met vereniging (participatie),  
12. Afstemming met andere feesten/evenementen in Zandvoort en B’daal aan zee 
13. Veiligheid van kampeerders beter in acht nemen. (qua verkeer en toegestaan DB) 
14. Lage ijzeren hekken voor de strandhuisjes plaatsen om de route vanaf het strand naar 

de boulevard af te dwingen. (Nu ging men af en toe over de dijk en door het kamp. Had 
makkelijk opgelost kunnen worden. Is gevraagd maar er waren geen hekken genoeg.) 

 
 
Tot slot: is er nog iets wat je wil toevoegen? 
 

1. Zou mooi zijn als er iets van compensatie voor de bewoners op de ziekenboeg komt 
2. Fijn dat dit serieus wordt genomen 
3. Communicatie tussen alle partijen moet echt beter 
4. Waarom staat de gemeente toe de normen van maximaal toegestane db naar boven op 

te rekken? 
5. We hadden nu heel mooi weer, maar vaak genoeg hebben we storm en dan had het 

allemaal wel eens niet goed kunnen aflopen zo voor aan zee 
6. Zandvoort heeft een festival vriendelijk beleid. Overlast is er in heel Zandvoort. Het is 

een illusie te denken dat je dit festival tegen kunt houden of verplaatsen naar 
september. Dus lijkt het mij belangrijk in oplossingen te denken en consensus te 
vinden voor de overlast 

7. Was niet aan te horen die 4 verschillende muziek podia's 
8. Onveilig situatie voor de kinderen tijdens op- en afbouw. 
9. Tijdens het festival schenen constant lampen in ons huisje waardoor de kinderen niet 

konden slapen 
10. Acceptabel als het bij 1 x in het seizoen blijft en vrijkaarten blijven 

 
Lana Lemmens 
KVS, juli 2022 



Van de voorzitter:  
Het gehele bestuur heeft goed kennisgenomen van de uitkomsten van de enquête. Het is goed te 
zien dat zoveel kampeerders feedback hebben gegeven. 
  
Zoals het bestuur op voorhand aan de gemeente heeft aangegeven, moeten met name spoedige 
maatregelen genomen worden tegen het gebruik w.o. het transport van afgang F4. Op momenten 
ontstond daar een onveilige situatie. Het bestuur verbindt de uitkomsten van deze evaluatie van het 
beach festival wel met perikelen afgang F4 maar ziet de afgang F4 afzonderlijk als grootste knelpunt. 
Wij willen ook via de Federatie nogmaals de perikelen van afgang F4 nadrukkelijk bij de gemeente 
onder de aandacht brengen. Bij een mogelijk ander evenement door een andere organisatie zouden 
dezelfde perikelen afgang F4 namelijk weer kunnen opleven. 
  
Gelijk de uitkomsten van de enquête kijkt het bestuur ook terug op de prettige samenwerking met en 
de snelle opvolging op calamiteiten door de organisatie van Luminosity Beach Festival. 
  
 
Bestuur Kampeervereniging Strandgenoegen 


